
Referat 

 
 
 
 

Dato: 22. juni 2017 

Sags nr.: 00.22.04-P35-3-17 

Sagsbehandler: lip 

 

BY, KULTUR, MILJØ & 

BESKÆFTIGELSE 

 

 

Byg, Miljø & Forsyning 

Energi & Administration 

 

 
Albertslund Kommune 

Nordmarks Allé 1 

2620 Albertslund 

 
albertslund@albertslund.dk 

T 43 68 68 68 

 

 

 

 
 

Forum: Brugergruppemøde  

Tid: Onsdag den 21. juni 2017, kl. 19.00 

Formøde for Arbejdsgruppen kl. 18.00 

Sted: Kommunalbestyrelsessalen 

Deltagere: Brugergruppen – se deltagerliste 

Formand Leif Pedersen 

Enhedsleder Hans-Henrik Høg 

Driftsleder Steen Westring 

Birte Kvamm og Jens Granholm fra Affald & Genbrug 

Afbud: Brugergruppen – se deltagerliste 
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Anne Thorup Eriksen fra HOFOR 

Referent: Lissi Petersen 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt med Forvaltningens ændringer. 

 
2. Ingen orientering fra HOFOR v/Anne Thorup Eriksen 

HOFOR havde intet til orientering og havde derfor meldt afbud 
 
Mødesager: 
 
3. Ingen mødesager 

Der var ingen mødesager til behandling 
 
Yderligere orientering: 
 
4. Status på belysningsområdet, samt orientering fra ad-hoc 

arbejdsgruppen vedrørende belysning 
Pia Larsen, Albertslund Vest 1 orienterede fra ad-hoc arbejdsgruppen. Der 
etableres en ”sandkasse” på Gl. Landevej, her opstilles lygtepæle og 
armaturer, lysambassadørerne inviteres over, når den er klar, der vil blive 
mulighed for at se det både i dagslys, og når der er mørkt.  
Forvaltningens tidsplan holder fortsat, det forventes, at ad-hoc 
arbejdsgruppen har et slutnotat klar til Brugergruppemødet den 29, august, 
dog med manglende tilvalg af armaturer. 
Bendte Egenhardt, Den Østrigske Villaby, gjorde opmærksom på, at der 
mangler lys på Harrestrupstien, hun har brugt ”giv et praj”. 
Steen Westring oplyste, at ifølge belysningsplanen skal skovveje og -stier 
ikke være belyst, men der kan søges dispensation. 
Henrik Dahlberg, grundejerforeningen Rødager, gjorde opmærksom på, at 
den alternative vej mod Ballerup ad Hold-An Vej heller ikke er belyst. 
Jens Klindt, grundejerforeningen Lange Eng, mente, at cyklister bliver 
”stedmoderligt” (dårlige cykelstier) behandlet i forhold til drift og 
vedligeholdelse af cykelstinettet. 
Arne Borg, Risby, forventer, at Risbystien, der ligger i landzone, 
forhåbentlig bliver ved med at være belys. 
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Lars Bremer, AB Syd gård/rækkehuse, mener, at der samtidig er noget, der 
taler mod lysforurening, det skal også være muligt at se nattehimlen. 
Bendte Egenhardt, Den Østrigske Villaby, gjorde opmærksom på, at 
Ballerupstien, der ligger op til motorvejen, i forvejen er lysforurenet. 
Der var forslag om, at Brugergruppen skulle komme med et forslag til 
ansøgning om dispensation. Forvaltningen undersøgermuligheden for 
dispensation fra belysningsplanen – og vender tilbage herom på næste 
Brugergruppemøde. 
Jens Klindt, grundejerforeningen Lange Eng, forvaltningen skal huske at 
tænke supercykelstierne ind, også når det ikke er sommer, der mangler lys, 
i den mørke tid. 
Steen Westring orienterede om status på belysningsområdet: 
- Etape 1 og 2, mangler: 

• Lysstyring og afdæmpningsprofiler 

• Nordmarks Allé – defekte kabler 

• Udskiftning af træmaster på Herstedøstervej v/Gl. Landevej 
Der er konstateret behov for supplerende arbejder, blandt andet 
ensartet teknologi, nye tændskabe, oprydning i eksisterende 
installationer, strækninger på Herstedøstervej i DOLL, Gl. Landevej 
v/Rideskolen og testområdet. 

- Etape 3 og 4, status: 

• Etape 3 er boligområder med træmaster, Herstedøster Villaby, 
Snebærhaven, Enebærhaven, Agerne i Vest og Egelundsvej. 

• Etape 4 er belysning på hovedstier, Damgårds-, Trippendals, Tvær- 
og Sydstien, samt mindre delstrækninger: tunnel u/Roskildevej til 
Nyvej og Herstedlund Skole, supercykelstien v/Stadion, sti til Bh. 
Ved Vejen, sti gennem Roholmparken til Bh. Roholmhaven samt sti 
til Vallensbæk Torvevej. 

Henning Lindhardt, Herstedøster Villaby, spurgte, om det på nuværende 
tidspunkt var muligt at sige, hvornår man kom til Herstedøster Villaby, 
derudover skal man være opmærksom på, at det vil være hensigtsmæssigt 
om lyset kom i samme side som fortovet, kommer det til at gælde stikvejene 
eller kun de kommunale veje. 
Steen Westring oplyste, at det ikke på nuværende tidspunkt var muligt at 
sætte tidspunkt på, men at Forvaltningen kommer ud i boligområdet inden, 
og at det gælder både private (fælles) veje og kommunale veje. 
 

5. Klimastrategi 2017-2025 
høringsperioden løber til og med 1. august 2017 
Povl Markussen, VA afd. 10 Hyldespjældet, præsenterede Arbejdsgruppens 
forslag til høringssvar fra Brugergruppen. 
Jan Saltoft Andersen, Andelsboligforeningen Milebuen, foreslår, at det ikke 
er en Brugergruppeudtalelse, da han er usikker på om alle har haf tid og 
mulighed for at læse materialet så grundigt, at det er muligt at tage stilling til 
høringssvaret. Anker over at materialet sendes ud 8 dage før mødet, når 
Forvaltningen har haft mulighed for at sende det ud siden maj. Derudover 
bør historikken opdateres, da meget er fra 2016. 
Leif Pedersen bad Brugergruppen om en afstemning: 
15 medlemmer stemte for  
5 medlemmer stemte mod: 

• Bjarke Juul, Ejerforeningen Topperne,  

• Ellen Niclasen, Andelsboligforeningen Abildgården,  

• Jan Saltoft Andersen, Andelsboligforeningen Milebuen,  

• Poul Pedersen, Vridsløselille Midt og  

• Susanne Nielsen, KAB Albertshave 
8 medlemmer undlod at stemme. 
Hans-Henrik Høg henledte opmærksomheden på, at de enkelte 
boligområder er meget velkomne til at komme med deres egne høringssvar. 
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Mette Agner Clausen, Andelsboligforeningen Antaresvænget, præciserede, 
at det var i 2016 vi startede sortering i 7 fraktioner. 
Bjarke Juul, Ejerforeningen Topperne, ville vide om Enhedslistens 
ændringsforslag skulle debateres i Brugergruppen. 
Leif Pedersen gjorde opmærksom på, at Enhedslistens ændringsforslag var 
med til orientering. 
 

6. Ny afskrivningstakst for fjernvarmetilslutningsanlæg for større 
ejendomme 
Steen Westring orienterede kort om, at Brugergruppen tidligere har 
behandlet sagen, dette er bare en orientering om, at kommunalbestyrelsen 
har bedt om et uddybende notat og sagen derfor endnu ikke er godkendt i 
kommunalbestyrelsen. 

 
7. Status på affaldsordningerne samt nedsættelse af ad-hoc 

arbejdsgruppe vedrørende stativområderne 
Birte Kvamm orienterede kort om underpunkterne og gav ordet til Povl 
Markussen, VA afd. 10 Hyldespjældet, der først orienterede om status på 
sortering af affald. Agenda Center Albertslund har været rundt i områderne 
og ”løfte låg”, der er sket en forbedring i forhold til sidst man var rundt og 
”løfte låg”, der er dog to steder, hvor der fortsat er rum for forbedring, uden 
at det betyder store udfordringer. Alle boligområder har fået en 
tilbagemelding med forslag til mulige løsninger. 
Orienterede derefter om gode råd om håndtering af madaffald i 
sommervarmen, samt sortering af restaffald og potentialet for forbedringer. 
Jens Granholm orienterede om, at man nu er overgået til sommertømning i 
de fleste områder, det er forvaltningens oplevelse, at det fungerer 
forholdsvis gnidningsfrit, der er et par områder, der ikke har 
sommertømning. 
Henrik Dahlberg, Grundejerforeningen Rødager, foreslog, at de områder, 
der ikke har sommertømning, efterfølgende deler deres erfaring, så 
boligområderne har mulighed for eventuelt at fravælge sommertømning 
fremover. 
Jens Granholm orienterede om boligområdernes seneste evaluering af 
affaldsordningerne, der blev spurgt til den generelle tilfredshed med den 
daglige afhentning, kapacitet samt håndtering af problemer. 
Susanne Nielsen, KAB Albertshave, ønskede oplysning om, hvad det 
dækkede, at 60 % var utilfredse med håndtering af problemer i ordning 1. 
Det blev aftalt, at de enkelte områder, ved henvendelse til Jens Granholm, 
kan få svarene for eget område, så de har mulighed for at arbejde med 
eventuelle forbedringer. 
Jens Granholm orienterede derefter om fokusområde: 
- Storskrald og haveaffald: 

her har der været særlige udfordringer for boliger på koteletgrunde 
samt områder med fælles bunker. Forvaltningen forhandler i øjeblikket 
med vognmanden om afhentning af bunker, men som fast tømning, 
samt om der fortsat skal bestilles. 

- Uregelmæssigheder nedgravede: 
Her har især plast være et problem, men der er fokus på at 
tømningerne kommer op at køre. Tømningsfrekvenserne skal justeres 
for især glas og metal. 

Aase Elkott, Grundejerforeningen Snebærhaven, foreslog, at man byttede 
om på størrelsen af containeren, der er mere plast end pap, samt at man 
vender tilbage til fast afhentning af haveaffald og storskrald. I hendes 
område med ca. 30, kører der ca. 10 store biler om ugen. 
Henning Lindhardt, Herstedøster Villaby, synes det er glimrende, at det er 
muligt at komme med kommentarer, men man har glemt at spørge om det, 
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borgerne er mest utilfredse med, nemlig bestilling af afhentning af 
haveaffald. 
Bent Jørgensen, Albertslund Vest 2, gjorde opmærksom på, at det er 
borgerne selv, der har valgt bestillingsordningen. 
Bente Egenhardt, Den Østrigske Villaby, undrede sig over 
storskraldsafhentningen, hentes det i fraktioner eller på én gang. 
Birte Kvamm oplyste, at der kan være uklarheder i forhold til storskrald, 
men som hovedregel er storskrald ”det der falder ud af huset, hvis det 
vendes på hovedet”, alt andet er byggeaffald. 
Leif Pedersen bad om, at slides og bemærkninger blev sendt til Miljø- & 
Byudvalget med en opdatering på løsningsforslag. 
Birte Kvamm orienterede om: 
Tiltag og forbedringer: 

• afvigelserne er faldet fra 14,5 promille i november 2016 til 3,3 promille i 
maj 2017, Vestforbrændings mål er at kommer under 2 promille.  

• Der kommer faste afhentningsdage på storskrald og haveaffald, skal 
stadig bestilles.  

• Der er forsøg med ekstra kapacitet til plast. 
For lidt plads til plast skaber overfyldninger: 

• Overfyldninger er et arbejdsmiljøproblem, fyld derfor kun til 
stregen/kanten. 

• Tiltag – brug papirkassetten til plast eller en ekstra klar pose ved siden 
af stativet. Der er opsat kuber til plast i Herstedlund 4 og ved Vest-, 
Godthåbs- og Trippendalscentret. 

Herstedlund og Askebo – særligt fokus: 

• Område med mange børnefamilier, forsøg med fællescontainer til rest, 
plast og pap, som supplement er der opsat kube v/Birkelundsvej, der er 
omdelt breve og plast-minimizere. Det har haft en effekt, men der er 
stadig overfyldninger. Der er fortsat mulighed for tilkøb at ekstra sække 
eller stativ til restaffald. 

• Næste boligområde udtaget til særligt fokus bliver formentlig 
Damgårdsarealet. 

Hans-Henrik Høg orienterede om, at forvaltningen ønsker at nedsætte en 
ad-hoc arbejdsgruppe – hurtigst muligt - med deltagere fra de områder, der 
har stativordning. Arbejdsgruppen skal se på mulighederne for at overgå til 
en af de øvrige fem ordninger – samt at finde foreløbige løsninger. 
Følgende meldte sig: 
Helle Bennedsen, Grundejerforeningen Røde Vejrmølleparken 
Knud Dahn, Herstedlund Grundejerforening etape 2 - Robinievej 
Mette Agner Clausen, Andelsboligforeningen Antaresvænget 
Poul Have Nielsen, Herstedvester Landsby 
Der mangler fortsat repræsentanter fra: 
Herstedøster Villaby, Poppelhusene ogVængerne. 

 
8. Vi fejrer, at Brugergruppen har modtaget ”Den grønne initiativpris” – 

ca. kl. 20.00 
 
9. Nye aktiviteter 2018 – Varmeforsyning, Affald & Genbrug  

Hans-Henrik Høg orienterede kort om anlægsplanen for 2018 og 2019 – 
2021, der er ønske om, at der sættes flere midler af for at kunne følge med 
renoveringerne i syd og vest. 
Preben Pedersen, Grundejerforeningen Platanparken spurgte til den 
gennemsnitlige levetid på de nuværende anlæg. 
Hans-Henrik Høg oplyste, at man regner med en gennemsnitlig levetid på 
30 år, den tid er i nogle områder overskredet med 10 – 15 år. 
Leif Pedersen gjorde opmærksom på, at ønsket kan blive udfordret, da det 
skal ses i sammenhæng med andre anlægsprojekter blandt meget andet ny 
asfalt på veje og stier. 



Referat 

 

 
Side 5 af 6 

 

 
10. Orientering om budgetprocessen 2017 

Hans-Henrik Høg orienterede om, at før den endelige takst for fjernvarme 
kan beregnes, skal anlægsbudgettet først godkendes. 
Forventer at have budget og takster klar til Brugergruppemødet den 29. 
august. Der forventes et mindre fald på fjernvarmetaksten. 
Med hensyn til renovationstaksten forventes en mindre stigning. 

 
11. Suppleringsvalg til Arbejdsgruppen 

Enrico Juhl, VA afd. 6 Vest, trækker sig fra både Arbejds- og 
Brugergruppen, hans efterfølger i Brugergruppen Karsten Wenneberg stiller 
op til Arbejdsgruppen.  
Der var ikke andre, der ønskede at stille op, så Karsten Wenneberg blev 
valgt. 
 

12. Evaluering af Offentliggørelsesarrangement Grønt Regnskab og Grøn 
Dag  
Hans-Henrik Høg orienterede om, at forvaltningen har udarbejdet en 
evaluering af begge arrangementer. 
Grøn Dag forventes at fortsætte uændret, bortset fra ønsket om altid at 
have godt vejr på dagen. 
Offentliggørelsen af Grønt Regnskab på Birkelundgård, var et flot 
arrangement, ønskes der ændringer? 
Povl Markussen, VA afd. 10 Hyldespjældet, gjorde opmærksom på, at 
evalueringen foreslår flere udefra til Grønt Regnskab arrangementet, men 
så er det ikke længere borgernes for Albertslund. 
Leif Pedersen mener, at spændende arrangementer tiltrækker flere, så det 
er bare om fortsat at gøre dem spændende. 
Per Gustafsson. Grundejerforeningen Platanparken, gjorde opmærksom på 
at Grøn Dag altid er populær og kunne slås sammen med Grønt Regnskab. 
Hans-Henrik Høg gjorde opmærksom på, at det tidligere har været afprøvet 
uden den store succes, det er også svært, da Grønt Regnskab typisk først 
er klar senere end Grøn Dag afvikles. 

 
13. Status på Kanalprojektet  

Hans-Henrik Høg orienterede kort om projektet, der har været udfordringer 
med kommunikationen, det skulle nu være på plads, samtidig med at man 
igen holder tidsplanen. 
Povl Markussen, VA afd. 10 Hyldespjældet, gjorde opmærksom på at det 
kun er den ene side, der bliver renoveret, så nu skæmmer den anden side. 
Poul Have Nielsen, Herstedvester Landsby, roste Barslunds plankeværk på 
Føtex-parkeringspladsen. 

 
14. Brugergruppedag/tur 

Forslag: 
1. Køge Kraftvarmeværk, der er en del af VEKS (Forvaltningens forslag) 
2. Kara i Roskilde (Forvaltningens forslag) 
3. Noget spændende om lavtemperaturfjernvarme (forslag fra Pia Larsen, 

Albertslund Vest 1) der er en mulighed i Hillerød 
Der kom ikke nye forslag på mødet, ved afstemning var der: 
4 stemmer til forslag 1,  
16 stemmer til forslag 2 
14 stemmer til forslag 3 
Forvaltningen arbejder videre med forslag 2 og 3, forventer det bliver en 
sen eftermiddag i starten af oktober. 

 
15. Orientering fra formanden 

Intet 
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16. Orientering fra Forvaltningen 

- Handlingsplan for overgang til lavtemperaturfjernvarme 
Der afholdes en workshop den 23. juni, forvaltningen forventer at have 
et oplæg klar til Brugergruppemødet den 29. august. 

- Folketingsbeslutning om ”Økonomisk regulering af fjernvarmesektoren” 
(selskabsgørelse) 
Vil også ”ramme” Albertslund Forsyning, kan endnu ikke komme med 
noget konkret. 

- Er det en god ide at holde Fjernvarmens Dag i november? 
Ja, hvis der kan tilføres noget nyt. 
Per Gustafsson. Grundejerforeningen Platanparken, foreslog, at  
alternativet kunne være to Brugergruppeture. 

- Brugergruppemødet flyttes fra 27. september til 29. august 
- Arbejdsgruppemødet flyttes fra 7. september til 16. august 

 
17. Orientering fra Arbejdsgruppen 

Intet 
 
18. Eventuelt 

• Referat fra møde i Naturgruppen den 5. april 2017, var vedlagt 
dagsorden 

• Curt Gotthard, VA afd. 6 Vest, der også er repræsentant i 
Sundhedsrådet, gjorde opmærksom på at Albertslund Kommune ligger 
på en anden plads med flest fattige i kommunen, det er vigtigt at have 
med i overvejelserne.  
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Repræsentant Suppleant Afbud Mødt

AB bestyrelsen Per Mogensen

AB Blommegården

AB Capellavænget Leif Bjørkmann

AB Capellavænget Kenn Nielsen

AB Eskebuen Asgher Vosoughi

AB Eskebuen Jytte Jensen

AB Kirsebærgården Sanne Hornecker

AB Miravænget Hans Erik Sølby X

AB Miravænget Niels Petersen X

AB Nord Bent Eriksen

AB Oldbuen

AB Rigelvænget Lisa Gleisner

AB Rimbuen

AB Solhusene/Grønneled Birger Jeppsson

AB Syd, etagehuse

AB Syd, gård/rækkehuse Lars Bremer

AB Troldnøddegården Henrik Berg

AB Vest

AKB afdelingsbestyrelse i Hedemarken Søren Olsen

AKB ejendomskontor

AKB selskabsbestyrelsen

Albertslund Vest - afdeling 1 Pia Larsen X

Albertslund Vest - afdeling 1 Nils Jul Gjerlev

Albertslund Vest - afdeling 2 Bent Jørgensen X

Albertslund Vest - afdeling 2 Jørgen Laursen

Albertslund Vest - afdeling 3 Niels Schjødt-Hansen X

And.boligforen. Abildgården Ellen Niclasen X

And.boligforen. Abildgården Allan Nielsen

And.boligforen. Abildgården Dorte Skov

Brugergruppen
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Repræsentant Suppleant Afbud Mødt

And.boligforen. Antaresvænget Mette Agner Clausen X

And.boligforen. Jelsbuen Gitte Lund

And.boligforen. Jelsbuen Jan Have Steen

And.boligforen. Linde Allé 7-9

And.boligforen. Lindely

And.boligforen. Milebuen Jan Saltoft Andersen X

And.boligforen. Morelgården Ottar Bingen-Jacobsen X

And.boligforen. Morelgården Michael Selvyn

And.boligforen. Morelgården Erik Termansen X

And.boligforen. Polarisvænget

And.boligforen. Ulfbuen Uffe Jørgensen

And.boligforen. Valnøddegården David Nejrup Djarnel Haavardsholm X

And.boligforen. Vegavænget Carsten Graff

Bofællesskabet Lange Eng

Bo-Vest administration Mikkel Ellung Larsen X

Bs Rådhusdammen afd.best.

Bs Rådhusdammen selsk.best. Henning Andersen

Den Østrigske Villaby Bendte Egenhardt X

Den Østrigske Villaby Lene Hansen

DIK

Ejerforeningen Albertshus John Kaubak Pedersen X

Ejerforeningen Albertshus Vivian Vinsten

Ejerforeningen Askebo Kurt Kondrup

Ejerforeningen Egebo

Ejerforeningen Fængselsvej Birgitte Refbjerg Hansen

Ejerforeningen Nordmarkshave Ole Wagner

Ejerforeningen Nordmarkshave Marianne Lund

Elmehusene Lillian Due

Enebærhaven Bent Vistrup

Gl. Vridsløse Alice Holse
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Repræsentant Suppleant Afbud Mødt

Gl. Vridsløse Claus Markussen X

Gl. Vridsløse Susanne Wester/Alice Holse X

Godthåbsparken Rudi Tobisch

Grundejerforeningen Skovskrænten

Grundejerforeningen Stenstræde 

Haveforeningen Hersted Bent Christiansen

Herstedlund Fælles Grundejerforening/Lange Eng Jens Klindt X

Herstedlund Grundejerforening (etape 1) Aisha Saroya

Herstedlund Grundejerforening (etape 2) Knud Dahn X

Herstedlund Grundejerforening (etape 3)

Herstedvester landsby Poul Have Nielsen X

Herstedvester landsby Jens-Erik Larsen

Herstedvester landsby Dennis Bøyesen

Grundejerforeningen Herstedøster Peter Holm Larsen

Grundejerforeningen Herstedøster Bo Velds Andresen

Grundejerforeningen Herstedøster Lasse Klemmen Thomasen

Grundejerforeningen Kastanievej

Grundejerforeningen Lyngen/Stenager

Herstedøster Villaby Jørgen Pedersen X

Herstedøster Villaby Henning Lindhardt X

KAB Albertshave Susanne Nielsen X

Morbærhaven

Mölndalsparken Bent Lasse Olsen

Platanparken Mogens Andersen X

Platanparken Carsten Dahl

Platanparken Per Gustafsson X

Poppelhusene Preben Pedersen X

Poppelhusene John Frimann X

Radiobo Kirsten Knag

Risby Arne Borg X
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Repræsentant Suppleant Afbud Mødt

Risby Niels Tulinius

Risby Peter Riber

Rødager Henrik Dahlberg X

Rødager Linda Nielung

Røde Vejrmølle Parken Helle Bennedsen X

Grundejerforeningen Skovengen Ole Langer-Wordolff

A/B Snebærhaven 1 Louise V. Hansen

A/B Snebærhaven 2

A/B Skovhusene

Grundejerforeningen Snebærhaven Aase Elkott X

Grundejerforeningen Snebærhaven Peter Dissing X

Grundejerforeningen Stadionparken Mikael Jensen

Grundejerforeningen Tornegårdsvej 1-49

Grundejerforeningen Grønningen (Tornegårdsvej 48-91)Henrik Dalsgaard

Grundejerforeningen Grønningen (Tornegårdsvej 48-91)Filiz Ince

Ejerforeningen Birkelund (Topperne) Bjarke Juul X

Ejerforeningen Birkelund (Topperne) Elisabeth Lerche

Ejerforeningen Birkelund (Topperne) Diana Ziwes

Trippendalsparken Dinah Roseneberg Peetz

VA afd. 1 Toften

VA afd. 2 Læhegnet Ole Nordal Nielsen X

VA afd. 3 Banehegnet Niels Nielsen

VA afd. 4 Nord Henning Knudsen

VA afd. 4 Nord Pia Fabricius

VA afd. 4 Række Bente Baudier

VA afd. 4 Række Hans Kristian Andersen X

VA afd. 4 Syd Tove Jensen X

VA afd. 4 Syd Lena Kujahn

VA afd. 5 Kanalen Leo Jørgensen X

VA afd. 6 Vest Karsten Wenneberg
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Repræsentant Suppleant Afbud Mødt

VA afd. 6 Vest Vivi Bornhuus Bislev

VA afd. 6 Vest Curt Gotthard X

VA afd. 6 Vest Niels Bøgild Troelsen X

VA afd. 7  Blokland Gertrud Gelting

VA afd. 8 Bæk/Fosgården Ole Larsen

VA afd. 9 Galgebakken Birthe Y. Nielsen X

VA afd. 9 Galgebakken Kristian Olesen

VA afd. 10 Hyldespjældet Povl Markussen X

VA afd. 10 Hyldespjældet Helene Eskildsen X

VA bestyrelse Biba Schwoon X

VA bestyrelse Per Larsen X

Vridsløselille Midt Poul Pedersen X

Vridsløselille Midt Niels Landvad

Vridsløselille Midt Verner Jensen 


	Referat
	Deltagerliste Brugergruppemøde 21. juni 2017

